

## 領取參賽包授權書及電子控制咭同意書

### 重要提示

任何未能親身領取參賽包之參賽隊伍，該隊之隊長可填妥及簽署授權書以授權他人代領。代領者必須帶同及出示 ①「參賽包換領信」②此授權書 ③隊長的身份證副本（列印本或電子版）④代領人身份證明文件 供核實之用。若由所屬組別之任何一位賽員領取參賽包，則不需此授權書。

本人 \_\_\_\_\_ (隊長姓名)，隊伍編號： \_\_\_\_\_，  
隊伍名稱： \_\_\_\_\_，現授權 \_\_\_\_\_ (代領人姓名) 代為領取「救  
援在野 — 無國界醫生野外定向 2019」參賽包，並明白參賽包內的電子控制咭屬香港定向總會所有，若有損毀或  
遺失，本人所屬隊伍將需繳交港幣二百八十元（每張）作為補購新咭之費用。

授權人簽署： \_\_\_\_\_ 聯絡電話： \_\_\_\_\_ 日期： \_\_\_\_\_

## Authorisation for Collection of Participant Pack and Letter of Consent for E-card

### Important Notes

Any team which cannot collect the participant pack in person, team leader may authorise a representative to collect the pack on his/ her behalf by returning a signed copy of this authorisation form. Representative must bring and present ① Participant Pack Redemption Letter ② this form ③ ID card copy of the team leader (printed or electronic copy) ④ the authorised person's identity proof for verification when collecting the participant pack. Please note that if the pack is collected by any of its respective team members, authorisation is not needed.

I \_\_\_\_\_ (Team Leader's name), team code: \_\_\_\_\_,  
team name: \_\_\_\_\_ authorise \_\_\_\_\_ (Authorised Person's name) to collect the  
participant pack for "On Track to Save - MSF Orienteering Competition 2019" on my behalf. I/ my team also understand  
that the e-card is the property of Orienteering Association of Hong Kong and agree that we shall pay a replacement fee of  
HKD280/e-card for any loss or damage.

Authoriser's

Signature : \_\_\_\_\_

Contact No: \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_